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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2019/20:1770 Den akuta elkrisen i Skåne

Det är oacceptabelt att vi ska behöva uppleva elbrist i Skåne under 
högsommaren. Tidigare har bland annat Svenska kraftnät varnat för att det 
under kalla vintrar kommer att behöva kopplas bort elkonsumenter. Nu är 
bristen på el ett faktum, och detta under den varmaste och ljusaste säsongen, 
när dessutom ett stort antal företag står stilla på grund av coronakrisen.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att företag och privatpersoner i 
Skåne ska ha tillförlitlig tillgång till el året om?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-09
Besvaras senast
2020-07-23


